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   ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΣΕΡΡΩΝ 

         ΔΗΜΟΣ ΣΙΝΤΙΚΗΣ 

 

 

Α ρ ι θ μ.  Σ υ ν ε δ ρ ί α σ η ς: 26/29-12-2022 

 

Αριθμ. Απόφ.: 206/2022 

Απόσπασμα από το πρακτικό της 26ης συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

 

ΘΕΜΑ 19ο  Μεταφορά ΚΑΠ για την ισοσκέλιση της ανταποδοτικής υπηρεσίας 

άρδευσης. 

                                  

 

Στο Σιδηρόκαστρο, σήμερα την 29η του μηνός Δεκεμβρίου του έτους 2022, ημέρα 

Πέμπτη και ώρα 19:00, το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου συνήλθε σε τακτική 

συνεδρίαση που πραγματοποιήθηκε διά ζώσης και με τηλεδιάσκεψη, ύστερα από τη με 

αριθμ. πρωτ. 12031/23.12.2022 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του, η οποία 

επιδόθηκε νόμιμα σε όλους τους Δημοτικούς Συμβούλους και στον κ. Δήμαρχο και 

δημοσιεύθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α' 87). 

Άρχισε η συνεδρίαση αφού το σώμα βρέθηκε σε νόμιμη απαρτία με την παρουσία 

είκοσι τεσσάρων (24) μελών και την απουσία τριών  (3) μελών, όπως: 

 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΑΠΟΝΤΕΣ 

1 Αθανασιάδης Αναστάσιος 1 Μαυροφρύδης Κυριάκος 

2 Αργυροπούλου Σταυρούλα 2 Ραβανίδης Χρήστος 

3 Γεωργιάδης Άνθιμος 3 Φραγκαλής Δημήτριος 

4 Δημόπουλος Κωνσταντίνος   

5 Δήμου Ιωάννης   

6 Ζαπρίδης Ευστάθιος   

7 Ζλατίντσης Αντώνιος   

8 Ιντζές Νικόλαος   

9 Ιωαννίδου Μαρία   

10 Κορωνίδης Παύλος   

11 Κοσμίδης Παναγιώτης   

12 Λαζαρίδης Θεολόγος   

13 Λεωνάκης Λεωνίδας   

14 Λούγγος Ζήσης   

15 Μουμτζίδης Χαράλαμπος   

16 Νικηφόρου Κωνσταντίνος   

17 Νικολάου Λεωνίδας   

18 Παναγιωτίδης Ιωσήφ   
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19 Ρόδη Σουλτάνα   

20 Σαββίδης Παναγιώτης   

21 Σπανίδης Ευθύμιος   

22 Τορουνίδης Ιωάννης   

23 Τσίντσιος Γεώργιος   

24 Φυταγκουρίδου Όλγα   

 

 

Στη συνεδρίαση παρέστη και ο Δήμαρχος κ. Δομουχτσίδης Φώτιος που κλήθηκε 

νόμιμα. 

Πρόεδροι Τοπικών Συμβουλίων: 1. Μπελελής Νικόλαος (Ροδόπολης)  2. Ναζηρίδης 

Παύλος (Βυρώνειας). 

Στη συνεδρίαση συμμετείχε η κα Τριανταφύλλου Ελένη, Διευθύντρια της 

Αναπτυξιακής Εταιρείας Σερρών (ΑΝ.Ε.ΣΕΡ.). 

Τα πρακτικά κρατήθηκαν από την υπάλληλο του Δήμου κα Κεσόγλου Μαρία. 

 

Οι δημοτικοί σύμβουλοι Αθανασιάδης Αναστάσιος, Γεωργιάδης Άνθιμος, Ζλατίντσης 

Αντώνιος, Λεωνάκης Λεωνίδας, Λούγγος Ζήσης, Μουμτζίδης Χαράλαμπος, Νικολάου 

Λεωνίδας, Ρόδη Σουλτάνα και Τσίντσιος Γεώργιος αποχώρησαν πριν από τη συζήτηση 

του 18ου θέματος. 

Ο κ. Δήμου αποχώρησε προσωρινά από την τηλεδιάσκεψη πριν από τη συζήτηση του 

18ου θέματος, ξανασυνδέθηκε για τη συζήτηση του 19ου θέματος και αποχώρησε 

οριστικά μετά την ψήφισή του. 

Η κα Ιωαννίδου Μαρία αποχώρησε μετά από την ενημέρωση που έκανε στο Σώμα η 

κα Τριανταφύλλου Ελένη, Διευθύντρια της ΑΝ.Ε.ΣΕΡ. για το έργο του Ενυδρείου της 

Βυρώνειας πριν την έναρξη της συζήτησης των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης, λόγω 

αδιαθεσίας. 

 

Πριν από την έναρξη της συζήτησης των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης, ο κ. 

Πρόεδρος ζήτησε από το Σώμα να συζητηθεί εκτάκτως το ακόλουθο θέμα: 

1. Επί αιτήσεως Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων Λυκείου Κ. Ποροΐων 

παραχώρησης χρήσης του Γυμναστηρίου Γυμνασίου-Λυκείου Κ. Ποροΐων για την 

πραγματοποίηση του εορταστικού χορού του Συλλόγου. 

Το Σώμα ομόφωνα συμφώνησε να συζητηθεί το θέμα. 

 

Το 19ο θέμα της ημερήσιας διάταξης εισηγήθηκε ο κ. Τορουνίδης Ιωάννης, 

Αντιδήμαρχος Οικονομικών Υπηρεσιών, και αναφέρθηκε στη με αριθμ. 176/2022 

ομόφωνη απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής. Η απόφαση εισηγείται μεταφορά 

ανειδίκευτων πιστώσεων για την ισοσκέλιση της ανταποδοτικής υπηρεσίας άρδευσης, 

λαμβάνοντας υπόψη:  

α) τις διατάξεις του άρθρου 15 παρ. 2 του ν. 4915/24.03.2022, που ορίζει ότι σε 

περίπτωση αδυναμίας κάλυψης λειτουργικών ή επενδυτικών δαπανών των υπηρεσιών 
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ανταποδοτικού χαρακτήρα, η Οικονομική Επιτροπή μπορεί να μεταφέρει πάσης φύσεως 

ανειδίκευτες πιστώσεις, ώστε να διασφαλίζεται η εύρυθμη λειτουργία τους, και  

β) τη με αριθμ. 63389/2022 συμπληρωματική απόφαση του αναπληρωτή 

Υπουργού Εσωτερικών περί απόδοσης έκτακτης ΚΑΠ στους Δήμους για την κάλυψη 

λειτουργικών και λοιπών γενικών δαπανών. Η έκτακτη ΚΑΠ για το Δήμο Σιντικής ανέρχεται 

στο ύψος των 126.020,07€. 

Στο πλαίσιο αυτό, προτείνεται η ενίσχυση της Υπηρεσίας Άρδευσης με το ποσό των 

126.209,38€ προκειμένου να αντιμετωπιστούν οι τρέχουσες ανάγκες της. 

Στη συνέχεια, το λόγο πήρε η κα Φυταγκουρίδου Όλγα και ρώτησε αν αυτές οι 

ανειδίκευτες πιστώσεις μπορούν να διατεθούν σε άλλα έργα. 

Ακολούθως, το λόγο πήρε ο κ. Παναγιωτίδης Ιωσήφ και είπε ότι αυτές οι πιστώσεις 

θα μπορούσε να χρησιμοποιηθούν για αναπτυξιακά έργα της άρδευσης, και όχι για να 

καλύψουν τις ανεξόφλητες οφειλές της υπηρεσίας, που οφείλονται στην ανικανότητα της 

Δημοτικής Αρχής να τις εισπράξει. 

Κατόπιν, το λόγο πήρε ο κ. Δήμαρχος και είπε ότι η ανταποδοτική υπηρεσία 

άρδευσης αφορά πρωτίστως τους αγρότες και κτηνοτρόφους της περιοχής και η κάλυψή 

της αποτελεί ουσιαστική ανάγκη. Όντως, η άρδευση κοστίζει περισσότερο από τα χρήματα 

που εισπράττονται και δημιουργείται έλλειμα. Τώρα, όμως, παρουσιάζεται η ευκαιρία το 

έλλειμμα να καλυφθεί, έτσι ώστε να μη βαρύνει την επόμενη Δημοτική Αρχή. 

Τελειώνοντας, εξέφρασε την έκπληξή του για τις αντιρρήσεις της Αντιπολίτευσης στην 

ομόφωνη απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, τη στιγμή που γνωρίζει ότι αυτή έχει 

κόστος πρωτίστως για την παρούσα Δημοτική Αρχή, που θα μπορούσε να αξιοποιήσει 

αυτά τα χρήματα σε έργα ίδιας προβολής ενόψει των επερχόμενων δημοτικών εκλογών. 

Ακολούθως, το λόγο πήρε ξανά η κα Φυταγκουρίδου και είπε ότι η μεταφορά των 

ανειδίκευτων πιστώσεων στην Υπηρεσία Άρδευσης δεν αφορά τους αγρότες και 

κτηνοτρόφους του Δήμου, αλλά την ανικανότητα της Δημοτικής Αρχής να εισπράξει τα 

οφειλόμενα από όσους δεν πληρώνουν τις οφειλές τους. 

Μετά από αυτό, το λόγο έλαβε πάλι ο κ. Παναγιωτίδης και ρώτησε τον κ. Δήμαρχο 

αν η μεταφορά των ανειδίκευτων πιστώσεων γίνεται στα πλαίσια της προεκλογικής 

εκστρατείας της παράταξής του. 

Απαντώντας, ο κ. Δήμαρχος υπενθύμισε στον κ. Παναγιωτίδη ότι το θέμα της 

Υπηρεσίας Άρδευσης δεν είναι τωρινό και έχει συζητηθεί πολλές φορές στο παρελθόν στο 

Δημοτικό Συμβούλιο. 

Αφού ολοκληρώθηκε η συζήτηση του θέματος, ο κ. Πρόεδρος κάλεσε το σώμα να 

αποφασίσει σχετικά. 

 

      

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

Αφού έλαβε υπόψη 

 Τη με αριθμ. 176/2022 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, 

 Την από 14.12.2022 εισήγηση της Οικονομικής Υπηρεσίας, 

 Τις διατάξεις του άρθρου 15 παρ. 2 του ν. 4915/24.03.2022, 
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 Τη με αριθμ. 63389/2022 συμπληρωματική απόφαση του αναπληρωτή Υπουργού 

Εσωτερικών περί απόδοσης έκτακτης ΚΑΠ στους δήμους για την κάλυψη 

λειτουργικών και λοιπών γενικών δαπανών, 

μετά από διαλογική συζήτηση 

 

Κατά πλειοψηφία επτά (7) ψήφων κατά και έξι (6) ψήφων υπέρ 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 

Απορρίπτει την εισήγηση του κ. Τορουνίδη Ιωάννη, Αντιδημάρχου Οικονομικών 

Υπηρεσιών, για μεταφορά ανειδίκευτων πιστώσεων που προέρχονται από την απόδοση 

έκτακτης ΚΑΠ σε όλους τους δήμους για την ισοσκέλιση της ανταποδοτικής υπηρεσίας 

άρδευσης. 

 

Κατά της εισήγησης ψήφισαν οι δημοτικοί σύμβουλοι:  1) Δημόπουλος 

Κωνσταντίνος,  2) Δήμου Ιωάννης  3) Κοσμίδης Παναγιώτης  4) Λαζαρίδης Θεολόγος  5) 

Παναγιωτίδης Ιωσήφ  6) Σπανίδης Ευθύμιος και  7) Φυταγκουρίδου Όλγα. 

Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν οι δημοτικοί σύμβουλοι:  1) Αργυροπούλου 

Σταυρούλα  2) Ιντζές Νικόλαος  3) Κορωνίδης Παύλος  4) Νικηφόρου Κωνσταντίνος  5) 

Σαββίδης Παναγιώτης και  6) Τορουνίδης Ιωάννης. 

                                

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 206/2022. 

Έτσι συντάχθηκε το παρόν και υπογράφεται όπως ακολουθεί: 

 

Ο    ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ 

Τ.Σ.Υ 

 

Ιντζές Νικόλαος 

Υπογραφή 1 

ΤΑ ΜΕΛΗ 

Τ.Υ 

 

Υπογραφές 12 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

Τ.Υ 

 

ΔΟΜΟΥΧΤΣΙΔΗΣ ΦΩΤΙΟΣ 

 

 

ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 

 

 

ΙΝΤΖΕΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 

 

 


